
 

 

Meppel, 27 oktober 2022 

 

Vragen Regenbooggemeente door Anouk de Vlieg (fractievoorzitter GroenLinks Meppel), mede 

namens de VVD 

 

Dank u wel voorzitter,  

 

Er is een school in Meppel waar sommige leerlingen de regenboogtrap vermijden, omdat het 

gebruikt van gay zou zijn. Er is een sportclub die zich inzet om homofobie een halt toe te roepen, 

maar niet goed weet hoe ze dit aan kan pakken. Er is een groep inwoners die in de stad een feestje 

wilde vieren maar vanwege rotopmerkingen en het gevoel van ‘niet welkom zijn’.. eerder zijn 

vertrokken dan ze gehoopt hadden.  

Voorzitter, er is werk aan de winkel voordat hier in Meppel iedereen zichzelf kan zijn. Dat realiseert 

gemeente Meppel en de gemeenteraad zich ook en inmiddels zijn we dan ook al heel wat jaren 

regenbooggemeente.  

Kortgeleden kwam er goed nieuws vanuit het ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap: 

regenbooggemeenten krijgen jaarlijks 1,24 miljoen om te besteden aan LHBT+ emancipatie. 

Fantastisch nieuws, maar niet voor Meppel.  

Want deze gelden gaan alleen naar erkende regenbooggemeenten.. en op dit moment is Meppel dat 

niet, wij zijn een zelfverklaarde regenbooggemeente. Hierdoor lijkt dit geld ondanks de inzet van de 

gemeente, werkgroepen, verenigingen, scholen, inwoners en ondernemers aan onze 

regenbooggemeente voorbij te gaan.  

Daarover hebben wij de volgende vragen aan het college: 

1. Deze gelden lijken aan ons voorbij te gaan, hoe kijkt het college hiernaar?  

2. Is het college bereid om op korte termijn het ministerie van onderwijs, cultuur en 

wetenschap te verzoeken om ook Meppel aan te merken als erkende regenbooggemeente? 

3. Ook op de lijst van Movisie waarop alle regenbooggemeenten (zelfverklaard en erkent) 

genoemd staan ontbreekt gemeente Meppel. Is het college bereid om Movisie te verzoeken 

Meppel toe te voegen aan de kaart zodat ook onze gemeente terug te vinden is in deze veel 

gebruikte bron? 


